
 
Zápisnica 

z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného  dňa 28.10.2024 
v zasadačke  Obecného  úradu  Drienovec 

 
 
Prítomní: Štefan  Bacsó – starosta obce 

Tomáš  Danko 
Gabriel  Fedák  
Erik  Klajber 
Tomáš  Knizner 
Ladislav  Nagy 
Annamária  Rédvay 
Ernest  Spielmann 
Erik  Ševcov 

                    
Neprítomný: Kristína  Kissová  
                    
Ďalší prítomný: Zuzana  Knežiková  - zapisovateľka 
                     
1.  Otvorenie  
Riadne rokovanie obecného zastupiteľstva v Drienovci otvoril starosta obce Štefan Bacsó a privítal  
prítomných. 
 
Starosta obce Štefan  Bacsó určil: 
- za overovateľov  zápisnice: Annamária  Rédvay 

Erik  Klajber 
- za zapisovateľa  zápisnice: Zuzana  Knežiková  
 
Starosta obce Štefan Bacsó navrhol do návrhovej komisie: 

Ernest  Spielmann 
Erik  Ševcov   

 
 
Program  rokovania: 
  1. Úvodné   náležitosti  
       a/  otvorenie zasadnutia 
       b/  určenie  zapisovateľa  a   overovateľov  zápisnice 
       c/  voľba  návrhovej  komisie 
  2. Kontrola plnenia  uznesení  od zasadnutia ObZ dňa 06.09.2024 
  3. Správa starostu obce za obdobie od 06.09.2024 
  4. Prerokovanie Výzvy na odstránenie dvojzmennej prevádzky základných škôl 
  5. Informácia o stave rozšírenia verejného osvetlenia a kamerového systému  
  6. Informácia o podaných žiadostiach o poskytnutie NFP 
  7. Príprava  a návrhy rozpočtu na rok 2025 
  8. Príprava a návrhy k príprave VZN o miestnych daniach a poplatkoch na rok 2025 
  9. Prerokovanie návrhu pri vymáhaní nedoplatkov na miestnych daniach a poplatkoch 
10. Prerokovanie sťažností a žiadostí 
11. Rôzne  
--- Stanovisko  návrhovej  komisie  k prijatým  uzneseniam 
12. Záver 
Tento návrh bol prítomnými poslancami  jednomyseľne schválený. 
 
 
 
 



2. Kontrola plnenia  uznesení  od zasadnutia ObZ dňa 06.09.2024 
Uznesenie č. 135/03-2024 - v riešení  
Uznesenie č. 137/03-2024 – v riešení  
Uznesenie č. 159/06-2024 – nesplnené  
Uznesenie č. 165/06-2024 – v riešení 
Uznesenie č. 170/09-2024 – splnené 
Uznesenie č. 171/09-2024 – v riešení 
Uznesenie č. 172/09-2024 – splnené 
Uznesenie č. 173/09-2024 – v riešení 
Uznesenie č. 174/09-2024 – v riešení 
Uznesenie č. 175/09-2024 – splnené 
Uznesenie č. 176/09-2024 – splnené 
Uznesenie č. 179/09-2024 – v riešení 
Uznesenie č. 180/09-2024 – v riešení 
Toto uznesenie prítomní poslanci jednomyseľne  zobrali na vedomie. 
 

3. Správa starostu obce za obdobie od 06.09.2024 
- starosta obce poďakoval poslancom činnosť a za dvojročnú spoluprácu 
 

Vykonané práce a akcie: 

- 21.6.2024 SIEA neschválenie žiadosti - odvolanie 3.7.2024 bez odpovede 

- 07.09. - Túra na čistinku „Miglinc“ 

- 10.09. - Fúra spaľovňa exkurzia 

- 12.09. - pojednávanie Čimpoeš, Horváth 

- 18.09. - dôchodcovia výlet 

-24.09. - doručená žiadosť z PZ SR národná centrála osobitných druhov kriminality odbor odhaľovania 

nebezpečných materiálov a environmentálnej kriminality na základe oznámenia nelegálnej skládky 

- 26.09.  - kontrola MV SR štátne symboly, osvedčovacia kniha, evidencia obyvateľov 

- 01.10. - návšteva MŠVaV SR 

- 03.10. - zasadnutie ZMOUB 

- 03.10. - zasadnutie rady školy ZŠ 

- 09.10. - návšteva nového riaditeľa ÚRADOVŇA 

- 11.10. - NASES Bratislava elektronická pečať + mandátny certifikát - služobná cesta starostu 

- 11.10. - MŠVaV SR Bratislava dvojzmenná prevádzka - služobná cesta starostu 

- 14.10. - OÚ ŽP vyžiadanie písomností k exekučnému konaniu voči dlžníkom na daniach a poplatkoch  

- 25.10. - uskutočnenie ROMFEST -u 

- kosenie a zber biologicky rozložiteľného odpadu + drvenie 

- oprava kanalizácie v ZŠ  

- ukončená rekonštrukcia a výstavba chodníkov vrátane zelenej infraštruktúry 

- príprava cintorína na dušičky  

- postupná likvidácia futbalového ihriska  

- Október mesiac úcty k starším 

- rokovanie s Belasanet o ukončení zmluvy a príprava novej zmluvy  

- bezpečnosť v obci – krádeže 
 

Plánované práce a akcie na najbližšie obdobie: 

- bežná údržba a čistenie verej. priestranstiev podľa potreby 

- likvidácia nelegálnej skládky v osade 

- dodávka a montáž klimatizačných jednotiek v Dome smútku (chladenie - temperovanie) 

- osadenie novej Úradnej tabule 

- oprava priehrady potokov Fedák 

- zameranie a vysporiadanie pozemkov pod býv. JEDNOTA 

- vytýčené pojednávanie s MŽP SR na 4.12.2024 o 14:00 hod. o zaplatenie 621.220,96 eur s prísl. za Zberný dvor  

Toto uznesenie prítomní poslanci jednomyseľne  zobrali na vedomie. 
 
 



4. Prerokovanie Výzvy na odstránenie dvojzmennej prevádzky základných škôl 
- starosta obce informoval prítomných o prebiehajúcich rokovaniach so zástupcami MŠVaV SR 
- na základe možností obce a časovej tiesni starosta obce informoval, že jedinou realizovateľnou možnosťou na 
rozšírenie  kapacity a tým odstránenia dvojzmennej prevádzky v ZŠ je výstavba modulovej - kontajnerovej 
budovy na mieste existujúcej ZŠ - potrebné vyhlásenie VO na projektovú dokumentáciu čím skôr 
Tento  návrh bol  prítomnými  poslancami  jednomyseľne  schválený. 
 

5. Informácia o stave rozšírenia verejného osvetlenia a kamerového systému  
- rozšírenie verejného osvetlenia dočasne pozastavené čaká sa na prognózu príjmov z podielových daní 
- rozšírenie kamerového systému prebieha z celkového počtu 18 nových kamier bolo nainštalovaných: 

- 1 ks pri kaplnke 
- 6 ks v rómskej osade 
- 2 ks pri vjazde do obce smer ku kostolu 

ďalšie sa budú inštalovať postupne podľa finančných možností obce (celkový počet bude 36 kamier)   
Tento  návrh bol  prítomnými  poslancami  jednomyseľne  schválený. 
 

6. Informácia o podaných žiadostiach o poskytnutie NFP 
- Výzva SIEA - Zníženie energetickej náročnosti verejných budov - 1.055.751,89 EUR /zamietnutá, podané 
   odvolanie 3.7.2024 zatiaľ bez odpovede/  
- Výzva MAS - výstavba a rekonštrukcia chodníkov - 51.735,91 EUR 
- Výzva Úrad vlády SR - Sanácia nelegálnej skládky v rómskej osade - 98.096,90 EUR 
- Výzva Úrad vlády SR - Dobudovanie technickej infraštruktúry - 306.631,37 EUR 
tieto žiadosti zatiaľ neboli vyhodnotené 
Toto uznesenie prítomní poslanci jednomyseľne  zobrali na vedomie. 
 

7. Príprava  a návrhy rozpočtu na rok 2025 
- príprava rozpočtu – prognóza podielových daní pre obce ešte nie je zverejnená 
- poslanci požiadaní o prípravu návrhov do rozpočtu na rok 2025 
 

8. Príprava a návrhy k príprave VZN o miestnych daniach a poplatkoch na rok 2025 
- návrh starostu obce – neupravovať výšku miestnych daní len poplatkov a to: 
- na základe dodatku o poskytovaní služieb v oblasti nakladania s odpadmi na rok 2025 (nárast ceny oproti roku 
  2024 o 50%) od poskytovateľov týchto služieb kvôli zákonnej povinnosti biologicko-mechanického triedenia 
  odpadu od 1.1.2025 a zvýšenia DPH na 23% je nevyhnutné upraviť výšku tohto poplatku o cca 30%, 
- z dôvodu  inflácie nárastu DPH, režijných nákladov a miezd je potrebné navýšiť školné v MŠ a poplatku za 
  stravné v MŠ aj pre dôchodcov - návrh po prepočte pripraví Obecný úrad  
- p. Spielmann - navrhol zvážiť zvyšovanie poplatkov pravidelne každý rok o 2-3 eurá, nie za dlhšie obdobie 
  o desiatku eúr 
- starosta súhlasí, ale kvôli dlhodobému neriešeniu výšky poplatkov v rokoch 2002-2019, kráteniu podielových 
  daní pre obce zo strany štátu a situácii s cenami za posledné obdobie núti samosprávy prijímať aj takéto 
  nepopulárne opatrenia aby boli všetky služby v obci zabezpečené aspoň na minimálnej úrovni 
 

9. Prerokovanie návrhu pri vymáhaní nedoplatkov na miestnych daniach a poplatkoch 
- starosta obce informoval, že na základe zákonnej povinnosti obce vymáhať nedoplatky na daniach 
a poplatkoch Obecný úrad od 1.10.2024 pripravuje zavedenie daňovo-exekučnej výzvy pre neplatičov 
a následné zriadenie záložného práva k nehnuteľnostiam dlžníkov v katastri nehnuteľnosti a zároveň pripravuje 
žiadosti na Dopravný inšpektorát PZ o zadržanie vodičského oprávnenia neplatičom a to za nedoplatky od roku 
2019 vrátane.  
Toto uznesenie bolo  prítomnými  poslancami  jednomyseľne  schválené. 
 

10. Prerokovanie sťažností a žiadostí 
- žiadosť Patria n.o. – orez a výrub stromov popri ceste do Domu dôchodcov z dôvodu ohrozenia zdravý 
a majetku, ktorí túto cestu využívajú 
- poslanci sa zhodli, že je potrebné osloviť odborne spôsobilú  osobu na posúdenie stavu stromov a následne 
požiadať o povolenie na výrub OÚ odbor životného prostredia a na základe finančných možností obce 
postupné odstraňovanie  
- sťažnosť niektorých obyvateľov na krádež kahancov a poškodzovanie náhrobných pomníkov na miestnom 
cintoríne - posilní sa hliadkovanie MOaPS 
Toto uznesenie bolo  prítomnými  poslancami  jednomyseľne  schválené. 



11. Rôzne 
- geometrický plán na pozemok pri starej Jednote – v riešení 
 

- výmena zabezpečovacieho zariadenia v MŠ na základe cenovej ponuky  
Toto uznesenie bolo  prítomnými  poslancami  jednomyseľne  schválené. 
 

- zriadenie stojísk pre nádoby na separovaný zber odpadu pri každej bráne miestneho cintorína 
Toto uznesenie bolo  prítomnými  poslancami  jednomyseľne  schválené. 
 

- rozšírenie spomaľovacích prahov, dopravných zrkadiel a značiek na základe cenových ponúk  
Toto uznesenie bolo  prítomnými  poslancami  jednomyseľne  schválené. 
 
- čiastočná rekonštrukcia novinového stánku - vyžadovať úpravu podľa dohody 
- problémy s doručovaním pošty v obci  
- opraviť autobusovú zástavku pri PD 
- p. Knizner - zabezpečiť osvetlenie priechodu pre chodcov k aut. zastávke pri pošte 

- zabezpečiť zábradlie pri chodníku za ZŠ smerom k osade  
 
Pán Ševcov prečítal stanovisko návrhovej komisie k prijatým uzneseniam 
 
V mene návrhovej komisie potvrdzujem, že uznesenia boli prijaté v súlade s platnými zákonmi a rokovacím 

poriadkom obce Drienovec a potvrdzujem zákonnosť a správnosť prijatých uznesení. 

 
12. Záver 
Na záver Štefan  Bacsó – starosta obce,  poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie ObZ. 
 

 

V Drienovci, dňa 30.10.2024 

                                                           
 
Zapísal:  Zuzana  Knežiková ..................................... 
 
 
 
 

--------------------------------------       
 Ing. Štefan BACSÓ 
        starosta obce 

        v. r. 
           

 
 
 
Overovatelia:  Annamária Rédvay ................................ 
   
 Erik Klajber  ................................ 
 


